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خفه کردن همسر به خاطر 
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صفحه2

خطاب به معاون اول و وزیر اطلاعات

 انجام شد؛

دستور رئیس جمهور برای بررسی 
فوری تخلف احتمالی در واردات 

نهاده های دامی

طب ایرانی و اسلامی از دیدگاه آیت الله جوادی آملی:

تا مطلبی  علمی نباشد  دینی نیز نخواهد بود

پاسخگویی شهرداران شش منطقه
شیراز به شهروندان از طریق ۱۳۷ 

طی هفته آتی

رئیس مرکز ملی بهبود فضای کسب وکار 
وزارت اقتصاد خبر داد؛

خداحافظی با امضاهای طلایی 
از آخر تیرماه

دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر فارس:

مقتدرانه در برابر مُعضل مواد مخدر 
خواهیم ایستاد

تکذیب صدور مجوز شهرداری 
شیرازبرای گردهمایی اسکیت بازان 

در بلوار شهید چمران
عوامل سوءاستفاده کننده از آرم شهرداری

تحت پیگرد قانونی قرار گرفته اند

که  نیستند  قواره ای  و  قد  و  اندازه  در  اسرائیلی ها  خارجه:  امور  وزیر 
بخواهند از جنگ با ما صحبت کنند./ از اینکه روابط دیپلماتیک عربستان 
و ایران به حالت طبیعی برگردد و سفارتخانه ها باز شود، استقبال می کنیم.
وزیر امور خارجه ایران با بیان این که اسرائیلی ها در اندازه و قد و قواره ای 
نیستند که بخواهند از جنگ با ایران صحبت کنند، گفت که پرونده ترور 

شهید سلیمانی همچنان باز است.
لیست«  »وچرنی  روزنامه  با  امیرعبداللهیان  حسین  فارس،   گزارش  به   

کرواسی گفت وگو کرد که بخشی از آن را در ذیل می خوانید.
شما می گویید که آمریکا در مسیر مذاکرات سنگ اندازی می کند، ولی 
توافق  است که روسیه  این  بر  نظرشان  در غرب  تحلیلگران  از  بسیاری 
هسته ای را دچار مشکل کرده است. چون همه ما می دانیم اگر ایران به 
بازار انرژی بازگردد و تمامی تحریم ها برداشته شود، غرب  با توجه به 
تحریم روسیه -  از نفت روسیه بی نیاز می شود. آیا معتقد هستید که این 

چالش ها از طرف روسیه است؟
 - در همان مقطع سه کشور اروپایی و نماینده اتحادیه اروپا از ما یک 
درخواست داشتند؛ آنها به تشدید بحران در اوکراین در پی حمله نظامی 
روسیه و احتمال گسترش آن اشاره کردند. لاوروف وزیر خارجه روسیه 
غربی  طرف های  برای  نگرانی  این  گویا  که  بود  داده  انجام  مصاحبه ای 
ایجاد شده که ممکن است در مقابل رفع تحریم های ایران و برجام، روسیه 
درخواستی را در موضوع اوکراین مطرح کند و مطالبه ای از طرف های 

غربی داشته باشد.
- البته در آن زمان روسیه مطالبه ای را هم مطرح کرده بود. درخواست 
روسیه این بود که اگر ایران قرار است توافق را در مرحله نهایی خودش 
مورد تأیید قرار دهد و اگر قرار است همه طرف ها به برجام برگردند، 
به  ببرد-  نفع خودش را  به گونه ای عمل بشود که روسیه هم  باید  پس 
عنوان طرفی که برای بازگشت همه طرف ها به برجام اقدامات سازنده ای 

انجام داده است.
و  برجام  احیای  برای  انگیزه ای  روس ها  که  گفتند  ما  به  غربی ها   -  

با لاوروف تلفنی صحبت کردم،  با توافق ندارند. من بلافاصله  همراهی 
برای  باهم گفتگو کردیم.  بعد هم در مسکو  قرار گذاشتیم و چند روز 
به نقطه توافق برسیم، روسیه  با طرف آمریکایی  ما روشن شد که اگر 

هیچ گونه مانعی ایجاد نخواهد کرد.
 - در گفتگوها با لاوروف هم متفق القول بودیم که این موضوع را دو 
هر  در  نیز  الان  تا  کنیم.  اعلام  مطبوعاتی  مشترک  کنفرانس  در  طرف 
تماسی که با لاوروف داشته ام، طرف روس تأکید دارد که اگر به نقطه 
از  را  روسیه  غربی ها  البته  می کند.  آن حمایت  از  روسیه  برسید،  توافق 
آن بخش از تعهداتشان که مربوط به برجام و تعامل با ایران می شود، از 

تحریم ها معاف کردند.
بسیاری از تحلیلگران معتقد هستند که تنش ها بین ایران و اسرائیل بسیار 
شدید هستند و بعد از جنگ اوکراین و روسیه شاهد جنگ بین ایران و 
و  آمده  خواهد  پیش  هستید که جنگی  معتقد  آیا  بود،  خواهیم  اسرائیل 

منطقه خاورمیانه را درگیر می کند؟
 - اسرائیلی ها در اندازه و قد و قواره ای نیستند که بخواهند از جنگ با 
با علامت  بقای خودش  و  اسرائیل درخصوص هویت  ما صحبت کنند. 
استفهام بسیار بزرگی روبروست. اسرائیل در درون خودش با بحران های 
اسرائیل  جعلی  رژیم  که  نمایشی  رفتارهای  این  است.  مواجه  لایه  چند 
از خودش بروز می دهد و یا صحبت از عادی سازی روابط با برخی از 
رژیم صهیونیستی  نشانه ضعف  بلکه  قوت،  سر  از  نه  می کنند،  کشورها 
جنگ  از  بخواهد  که  نیست  اندازه ای  و  جایگاه  در  اسرائیل  لذا  است. 

صحبت کند.

امیرعبداللهیان: 

غربی ها گفتند که روس ها انگیزه ای برای احیای برجام و همراهی با توافق ندارند

تحلیل این خبر را در صفحه2 بخوانید

همراه با تحلیل خبر

پارسال بسیار درگیر این مسئله بودم و به برخی گفتم خواسته قوه قضاییه 
این است سازمانی که تعدادی کارمند دارد، حداقل نصف آن مبلغ را به قوه 
قضاییه هم پرداخت کنید. بالاخره کاری جهادی از این مجلس انقلابی یک 
تا مشکل معیشتی  بیاید  بالا  به  از کف  این وضعیت  بیفتد و  اتفاق  باید  روز 

همکاران ما حل شود.
به گزارش تابناک؛ معاون اول قوه قضائیه گفت: امیدوارم تا چند ماه آینده 

رأی پرونده کیفری عاملان شهادت سردار سلیمانی صادر شود.
هفته  مناسبت  به  قضائیه  قوه  اول  معاون  مصدق؛  والمسلمین  الاسلام  حجت 
به  ورودی  پرونده  اینکه،  بیان  با  اول  برنامه صف  در  با حضور  قضاییه  قوه 
دادگستری زیر ۶ میلیون پرونده است، گفت: عملکرد قوه قضائیه حدود ۲۰ 
میلیون پرونده است.وی افزود: اگر مجلس لایحه قضازدایی را تصویب کند 
یک میلیون پرونده ما کم می شود.وی با بیان اینکه برخی پرونده های ورودی 
اظهار  دارند،  بالایی  بسیار  رانندگی است که آمار  به  به دستگاه قضا مربوط 
کرد: اگر یک پنجم از پرونده های ما کم شود همکاران ما، در دادگستری 

بهتر می توانند وقت برای سایر پرونده ها بگذارند.
وی گفت: در دوره اخیر در مواردی که قانون اجازه داده رویکرد قضات ما 
استفاده از مجازات های جایگزین حبس است و از مجتهدان و فقهای نظام و 
مدرسین حوزه علمیه قم بویژه و اساتید دانشگاه درخواست دارم با ما همکاری 
بنویسم  اسلامی  مجازات  قانون  برای  کامل  جنایی  سیاست  ما یک  کنند که 
که قانون هم بر اساس آن سیاست جنایی تصویب شود.مصدق افزود: ما باید 

زمینه جرائم را در جامعه خودمان از بین ببریم، این دیگر خیلی ارتباطی به 
قوه قضائیه ندارد.

مدیر متخلف محاکمه شود اما کارخانه نباید تعطیل شود
معاون اول قوه قضاییه تصریح کرد: یکی از سیاست های ما در قوه قضاییه این 
است و به همه همکاران به ویژه داستان های سراسر کشور ابلاغ شده است که 
اگر جرمی از تولیدکننده سر زد، به جرم او رسیدگی شود صرفاً ولی هیچ وقت 
نباید واحد تولیدی تعطیل و ۳۰۰ نیرو بیکار شود. نمونه هایی برای مجازات 
قوه  تعطیل شود و ریاست  نباید  اما کارخانه  تولیدکننده متخلف وجود دارد 
قضاییه بارها تأکید کرد دادستان خوب کسی است که مدیر متخلف را تعقیب 

و محاکمه کند اما کار کارخانه باید ادامه یابد.
الملل  با اشاره به تدبیر دستگاه قضایی در بخش بین  معاون اول قوه قضاییه 
گفت: امروز معاونت بین الملل قوه قضاییه مشغول کار است باید مظلومیت 
مردم ایران را به دنیا نشان دهیم. جامعه ایرانی از این جهت مظلومند که ۱۷ 
هزار قربانی ترور داریم ما مبارز اصلی تروریست هستیم نه مدعیان حقوق بشر.
مقام  نشر  دفتر  از  و  است  فعال  ما  الملل  بین  معاون  الحمدلله  داد:  ادامه  وی 
نام حقوق بشر  به  معظم رهبری هم تشکر می کنم که همایش های مستمری 
آمریکایی برگزار می کنند و امسال در این همایش شرکت داشتم. این همایش 

چهره کریه آمریکا را نشان می دهد.
مصدق از اصحاب قلم دعوت کرد تا بررسی کنند چه کسی حقوق یشر را 

رعایت می کند.

معاون اول قوه قضاییه:

وقتی روی میز قاضی ۲۵۰ پرونده وجود دارد، چطور افراد انتظار دارند قاضی وقت بگذارد و رای بدهد؟ 
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صفحه8

پایگاه میراث جهانی تخت جمشید 

پاسخ داد؛

توهم گنج در زیرزمین 
تخت جمشید؟!

ابتدا بدانیم که مشکل  امام جمعه شیراز با بیان اینکه برای این مسئله باید 
چیست، گفت:، چون اگر مشکل شناخته نشود نمی توان درمان مناسبی برایش 
در نظر گرفت؛ باید جهات مختلف این امر تفکیک شود تا بتوان به درستی 

آن را حل کرد.
رفتاری  به وقوع  اشاره  با  نوشت: وی  ایسنا  از  نقل  به  به گزارش رویداد۲۴ 
هنجارشکنانه طی روزهای گذشته در این کلانشهر، لزوم شناخت دقیق منشأ 
مشکلات را متذکر شد و گفت: یک وجه این ماجرا فرهنگی است ... اگر در 
این ماجرا با یک مسئله سیاسی امنیتی روبه رو باشیم؛ نوع رفتار ما متفاوت از 

زمانی است که مسئله اخلاقی باشد.
این استاد حوزه، با بیان اینکه مدیران اجتماعی که می خواهند بر پایه اصول 
اسلامی مدیریت کنند باید این موارد را مدنظر داشته باشند، افزود: متأسفانه 
صحنه ای گزارش شده مبنی بر اینکه عده ای از نوجوانان چهارچوب عفاف و 
حجاب را رعایت نکردند، این واقعیتی است که در گوشه ای از شهر رخ داده، 

اما دقت برای شناخت درست این واقعیت مستلزم چند نکته است.
دژکام با بیان اینکه برای این مسئله باید ابتدا بدانیم که مشکل چیست، گفت:، 
چون اگر مشکل شناخته نشود نمی توان درمان مناسبی برایش در نظر گرفت؛ 

باید جهات مختلف این امر تفکیک شود تا بتوان به درستی آن را حل کرد.
امام جمعه شیراز با تأکید بر اینکه امروز با یک جنگ ترکیبی درگیر هستیم، 
افزود: باید جهات مختلف را مورد توجه قرار دهیم، چون در غیر اینصورت 
ممکن است با مسئله سنگینی روبه رو شویم؛ یک وجه این ماجرا فرهنگی است 
بر این اساس که عده ای از نوجوانان ما رفتار صحیح اجتماعی را نمی دانند که 

کار اخلاقی و تربیتی می طلبد و باید تدبیری اندیشه شود.
وی با بیان جهت دیگر این ماجرا افزود: ممکن است مسئله سیاسی در بین 
باشد البته بر اینکه دشمن بر جنگ نرم کار می کنند تردیدی نیست، اما اگر 
در این ماجرا با یک مسئله سیاسی امنیتی روبه رو باشیم؛ نوع رفتار ما متفاوت 

از زمانی است که مسئله اخلاقی باشد.
باید  داشتند  اداری  مسئولیت  که  کسانی  از  برخی  گفت:  شیراز  جمعه  امام 
جواب بدهند و فراخوانده شدند، اما اینکه با نوجوانان چنین و چنان رفتار شده؛ 
درست نیست. یک قسمت کار وظیفه همگانی و همه مردم است که تکلیف 
شهروندی محسوب می شود و مردم مخالفت خود را در مقابل هر خلاف شرعی 

در هر سطحی باشد اعلام می کنند.
او با بیان اینکه همه به ویژه خانواده ها نیز کمک کنند در انجام امور تربیتی، 
اضافه کرد: در این مسئله یک رویکرد ضدانقلاب نیز وجود دارد که از هر 
مسئله ای بر علیه جمهوری اسلامی استفاده می کنند، سیاسیون در این مسئله تقوا 
را رعایت کنند و این را ابزاری برای ضربه زدن به یک گروه و جریان قرار 

ندهند، چون تأثیر کار تربیتی کم می شود.

واکنش خطیب جمعه شیراز به تجمع دهه نودی های در بلوار چمران؛
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صفحه کاربری منتسب به آیت الله جوادی آملی درباره طب ایرانی و 
اسلامی توضیحاتی را ارائه کرد.

به گزارش خبرآنلاین، صفحه کاربری منتسب به آیت الله جوادی آملی 
از  بود  امروز  هم  سینا  بوعلی  نوشت:اگر  اسلامی  و  ایرانی  طب  درباره 
شیوه های جدید پزشکی استفاده می کرد اما اگر ما به دنبال شناخت گیاهان 
دارویی و استخراج خواص آنها برویم و به صورت علمی و با ارائه مقاله آن 
را اثبات کنیم، این داروها با بدن ما سازگاتر خواهد بود.دینی بودن علم، به 
دینی بودن موضوع علم است، لذا معیار دینی بودن طب به طبیب و بیمار 
نیست، بلکه به فهم دقیق موضوع است یعنی دینی بودن طب به فهم عمیق 
ابنا و ابدان است، اگر باور کنیم که موضوع علم طب، فعل خداست قطعاً 

و لابد این علم دینی خواهد بود حتی اگر پزشک و بیمار مسلمان نباشد.
طب سنتی باید به معنای دقیق کلمه علمی بشود و صرف اینکه فلان گیاه 

برای درمان فلان بیماری است کافی نیست؛ باید بدانیم تا مطلبی صد در 
صد علمی نباشد دینی نیز نخواهد بود!

طبیب باید بداند که تاجر نیست و بیمار یک »انسان« است که موجودی 
ابدی است و با مردن نمی پوسد بلکه از پوست به درمی آید لذا طبیب باید 
بخش مهمی از علم خود را از اخلاق بگیرد و صرفاً به آزمایشگاه موش 
نسخه  نشد  ثابت  وی  برای  بیمار  بیماری  تا  و  نکند  تکیه  تجربی  علم  و 
تجویز نکند. چراکه اگر پزشکی بدون شناخت بیماری و از روی آزمون 
و خطا دارو تجویز کند ضامن خواهد بود، پزشکی که نتوانست بیماری را 
تشخیص دهد باید بگوید من بیماری تو را نفهمیدم و بیمار را ارجاع بدهد 

به طبیب دیگر؛ این می شود طب اسلامی!

طب ایرانی و اسلامی از دیدگاه آیت الله جوادی آملی:
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رئیس شورای شهر اسلامی شهر شیراز عنوان کرد؛ 

حل مشکلات برای ارائه خدمات رسانی عمومی با هم افزایی دستگاه های اجرایی
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر شیراز:

معضل رودخانه چنار راهدار 

در کارگروه نظارت و پیگیری حقوق عامه 

مورد بررسی قرارگرفته است

شهردار شیراز مطرح کرد؛ 

در بین مراجعات مردمی ، 

بیشترین موارد، مربوط به مسائل خارج 

از ضوابط و قوانین است
صفحه4


